
Mondelinge vragen commissie B&B 17-11-2022 
  Fractie   Beantwoording   
Onderwerp/inleiding tekst:  Vuurwerk 
1 Is het college op de hoogte van overlast wat op dit moment wordt 

ervaren van vuurwerk wat in zowel Duivendrecht als Ouderkerk 
wordt afgestoken? Zo ja welke maatregelen worden hierop 
getroffen?

GL

2 Is het college op de hoogte van het voornemen van Amsterdam op 
een vuurwerk verbod in de gemeente? Is het college bereid om 
voorbereidingen te treffen waardoor we in onze gemeente geen 
last krijgen van het waterbed effect?

GL

3 Op welke manier is het college van plan om dit jaar om te gaan met
vuurwerk rond de jaarwisseling? Is het college bereid om ook in 
onze gemeente een vuurwerk verbod in te stellen?

GL

Onderwerp/inleiding tekst: Handhaving bebouwing oeverzijde Bullewijk
De PvdA heeft in 2020/2021 vragen gesteld betreffende oeverbebouwing Bullewijk. De vragen waren
gericht op toezicht en handhaving aanlegsteigers en het aanleggen van tuintjes etc. Inmiddels 
constateren wij dat er aanlegsteigers gebouwd worden en op sommige plaatsen bezit wordt 
genomen van openbare ruimte om o.a. tuintjes aan te leggen. Inwoners maken zich zorgen dat de 
openbare ruimte van de oeverzijde niet voor een ieder beschikbaar is en dat oeverbebouwing een 
aantasting is van het landschappelijk karakter. Op verzoek van enkele inwoners is aan de gemeente 
gevraagd te handhaven. 
Beantwoording op het handhavingsverzoek was, dat individuele inwoners uit Ouderkerk aan de 
Amstel – niet zijnde directe belanghebbende - geen verzoek konden indienen tot handhaving. 
4 Wat is de mening van het college, dat de oeverbebouwing 

Holendrechterweg en Ronde Hoep langzamerhand het 
landschappelijk karakter aantast?

PvdA

5 Dat de openbare ruimte oeverzijde steeds minder vrij toegankelijk 
wordt?

PvdA

6 Worden er bouwvergunningen inzake oeverbebouwing 
aangevraagd?

PvdA

7 Worden deze vergunningaanvragen gepubliceerd? PvdA

8 Wordt op oeverbebouwing gehandhaafd? PvdA

9 Wie beoordeeld namens de gemeente een verzoek tot handhaving? PvdA

10 Bestaat er onderscheidt wie een verzoek tot handhaving doet? PvdA

Geluidsactieplan
De geluidsbelastingkaarten en het actieplan dienen om de 5 jaar te worden geactualiseerd. 
In de commissie Burger en Bestuur van 7 december 2017 zijn de geluidsbelastingkaarten vastgesteld.
Naar aanleiding hiervan zou een actieplan worden opgesteld. Een geluidsactieplan is verplicht op 
basis van wetgeving en dient wat wij begrepen elke 5 jaar te worden geactualiseerd.
Het actieplan bij deze geluidsbelastingkaarten uit 2017 (of meer recentere) hebben wij niet gezien 
tot op heden.
11 Is dit actieplan er? OAA

12 Zo nee, waarom niet? OAA

13 Kun u ons een statusupdate van dit actieplan geven? OAA



14 Betekent dit dat we nu niet voldoen aan wetgeving? OAA


